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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 10.06.2022 

Číslo: 03702/2022/ORRUPZP  

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 
e-mail: barbora.kovacova@vucke.sk 

Telefón: 055/6196 658 
Mobil: 0948 640 017 

 

ZÁPISNICA 

z 30. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva KSK 

konaného dňa 4.8.2022 o 14:00 hod. na Úrade Košického samosprávneho 

kraja v zasadačke 310.  

 

PROGRAM ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
3. Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov spoločníka 

obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o 

4. Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov spoločníka 

obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

5. Založenie obchodnej spoločnosti W2H2 KSK s.r.o. 

6. Informatívna správa o Rade partnerstva a Integrovanej územnej stratégii a predĺženie platnosti 

Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2016 až 

2022  

7. Založenie neziskovej organizácie „Dobrovoľný zbor civilnej ochrany KSK, n. o.  

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní základných 

umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná odborná škola pedagogická, 

Bielocerkevská 29, Košice  a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice  

11. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Výdajnej 

školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice       

12. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

13. II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

14. Návrhy, podnety a požiadavky 

15. Rôzne 

16. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie:  Predseda komisie otvoril rokovanie, privítal všetkých členov, pozvaných hostí 

a informoval  členov komisie, že z rokovania komisie bude zhotovený zvukový záznam.  

 

Z celkového počtu 25 členov bola na rokovaní prítomných 12 členov, a teda komisia nebola 

uznášaniaschopná.  
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Pozvánka na rokovanie komisie regionálneho rozvoja bola zaslaná členom komisie 

prostredníctvom emailu, pričom následne tajomníčka komisia informovala prítomných o zmene 

a doplnení bodu: Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z 

príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o..  

 

Predmetné body budú zaradené pred založenie obchodnej spoločnosti W2H2 KSK s.r.o..  

 

Zároveň po dohode s predsedom bude bod 11 a 12 nasledovať po založení neziskovej organizácie 

„Dobrovoľný zbor civilnej ochrany KSK, n. o..  

 

Diskusia: K upravenému programu rokovania komisie neboli pripomienky, prítomní súhlasili so 

zmenou programu.  
 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Tajomníčka komisie informovala prítomných, že z predchádzajúcich rokovaní komisie 

regionálneho rozvoja neevidujú žiadne požiadavky.  

 

K bodu č: 3 

Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o.. 

Vyjadrenie:  JUDr. Lenka Vargová Jurková informovala prítomných o predkladanom materiály, 

v rámci ktorého sa schvaľuje peňažný príspevok do kapitálového fondu spoločnosti vo výške viac 

ako 3 milióny eur na nákup pozemkov v katastrálnom území mesta Michalovce.  

 

Diskusia: K predmetnému materiálu diskusia neprebehla.  

  

Záver: O materiály sa nehlasovalo. Komisia nebola uznášaniaschopná.  

 

K bodu č. 4  

Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

Vyjadrenie: JUDr. Lenka Vargová Jurková informovala prítomných o predkladanom materiály, v 

rámci ktorého sa schvaľuje peňažný príspevok do kapitálového fondu spoločnosti vo výške viac 

ako 6 miliónov eur na nákup pozemkov v katastrálnom území mesta Košice.  

 

Diskusia: K predmetnému materiálu diskusia neprebehla.  

  

Záver: O materiály sa nehlasovalo. Komisia nebola uznášaniaschopná.  

 

K bodu č. 5  

Založenie obchodnej spoločnosti W2H2 KSK s.r.o 

Vyjadrenie:. Ing. Matej Ovčiarka predstavil materiál, ide o spoločný podnik s firmou Kosit 

s obchodným podielom 50% KSK a 50% Kosit. Spoločnosť bola založená za účelom inštalácie 

vysokoteplotného elektrolyzéra za účelom vyrobí vodíka.  

         

Diskusia: Ing. Pavol Bečarik podporil myšlienku a opýtal sa na ďalší rozvoj a inštaláciu 

elektrolyzérov do budúcna. Zároveň sa opýtal, či oprávneným žiadateľom musí byť kraj, 

respektíve či to nemôže byť aj iná spoločnosť? Ing. Matej Ovčiarka odpovedal, že zatiaľ sa ráta 

s týmto elektrolyzérom, samozrejme do budúcnosti uvažujeme o rozšírení výroby vodíka, 

napríklad v Čižaticiach. Po úvodných konzultáciách s MIRRI sa predpokladá najvyššia intenzita 

pomoci práve pre samosprávu, čo je dôvodom výberu žiadateľa. Zatiaľ sa nevie ako budú 
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nastavené podmienky štátnej pomoci pre dopravcov. Ďalej prizvukoval, že najdôležitejšie je 

zabezpečenie tejto suroviny, nakoľko ceny pohonných hmôt naďalej stúpajú a zároveň aby si kraj 

zabezpečil kontrolu nákladov do budúcnosti. Má Košický kraj povolenie na prevádzkovanie 

autobusovej dopravy? Ing. Matej Ovčiarka odpovedal, že povolenie na prevádzkovanie s výrobou 

vodíka nesúvisí,  ale do budúcnosti bude treba pristúpiť k takémuto kroku ak by teda Košický kraj 

chcel prevádzkovať autobusovú dopravu. Ak budú schémy štátnej pomoci poskytovať prostriedky 

pre prevádzkovateľov dopravy a zastupiteľstvo rozhodne, že KSK nebude prevádzkovateľom 

budú si autobusy nakupovať oni. Prizvukoval ale, že je potrebné aby sme surovinu dodávali my.  

Ing. Pavol Bečarik  požiadal, aby v prípade bližších informácií bola upovedomená aj samospráva 

aby sa aj jednotlivé obce vedeli pripraviť. Ing. Matej Ovčiarka súhlasil a povedal, že predmetné 

informácie budú komunikované s Radou partnerstva.  

 

Ing. Matej Ovčiarka odpovedal RNDr. Martinovi Smrčovi ohľadom možnej budúcej výroby 

vodíka v Čižaticiach.  

 

JUDr. Ladislav Rovinský vyjadril obavy o predčasnom začatí vyrábania pohonnej hmoty bez jej 

využitia, Košický kraj vlastní iba 9 vodíkových bicyklov na propagačné účely. Ing. Matej 

Ovčiarka reagoval, že predmetné investície plánujeme realizovať z Plánu spravodlivej 

transformácie. Vyjadril sa, že proces nákupu autobusov je citeľne kratší ako vybudovanie 

infraštruktúry na výrobu vodíka, preto musíme dlhší proces začať riešiť už teraz. 

 

RNDr. Martini Smrčo sa vyjadril, že pozitívne hodnotí celú myšlienku tohto projektu. Navrhol 

vypracovať plán energetickej stability kraja v rámci využívania vodíka a aj ostatných zdrojov 

energie. Ďalej navrhol začať proces nákupu jedného promo autobusu po schválení tohto projektu 

zastupiteľstvom. Ing. Matej Ovčiarka informoval o plánovanom zapožičaní autobusu na 

testovanie spotreby v teréne. RNDr. Martini Smrčo vyjadril záujem zúčastniť sa tohto testovania. 

       (Prišiel 1 člen komisie –  prítomných 13 členov) 

 

Ing. Jozef Horváth poznamenal, že firma ARRIVA je už v procese rokovania na získanie takýchto 

autobusov na testovanie na východe a schvaľuje kroky, ktoré plánuje kraj v tejto veci urobiť.  

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 22/2022: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní: 13 

Za: 13    Proti:0     Zdržali sa:0    

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 6 

Informatívna správa o Rade partnerstva a Integrovanej územnej stratégii a predĺženie 

platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 

na roky 2016 až 2022  

Vyjadrenie:. Ing. Matej Ovčiarka predal slovo Ing. Barbore Kováčovej, ktorá  predstavila 

predmetný materiál. 

       (Prišiel 1 člen komisie –  prítomných 14 členov) 

 

Diskusia: JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský vyjadril obavy o poníženie dokumentu PHRSR čisto na 

komunálny dokument, ďalej z predlžovania PHRSR, len kvôli čerpaniu fondov. Prízvukoval, že 
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nakoľko je  PHRSR základný strategický dokument, nebolo by podľa jeho názoru zodpovedné 

starý dokument predlžovať. Ing. Mgr. Miloš Ihnát reagoval na pripomienku JUDr. Mgr. Ladislava 

Rovinského, že PHRSR je živím dokumentom, ktorý sa časom vyvíja a nevidí problém v jeho 

predĺžení. Ing. Barbora Kováčová poďakovala členom komisie za pripomienky. 

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 23/2022: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.2: 

Prítomní: 14 

Za: 13    Proti:0    Zdržali sa:1    

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Založenie neziskovej organizácie „Dobrovoľný zbor civilnej ochrany KSK, n. o. 

Vyjadrenie:. Ing. arch. Peter Serfözö predstavil predkladaný materiál, ako reakciu na zvýšenú 

potrebu ochrany civilného obyvateľstva v dôsledku zmeny klímy, rozširujúcich sa požiarov a pod. 

a zároveň vysvetlil ako by mohol zbor fungovať v rámci štruktúry a organizácie. 

         

Diskusia: Ing. Dušan Tomaško, MBA poznamenal, že niektorí zástupcovia obcí zastúpení 

v komisií dobrovoľné hasičské zbory majú, niektorí členovia týchto zborov sú dobrovoľný hasiči 

ale aj profesionálny hasiči. Každý štatutár danej správy je veliteľom týchto dobrovoľníkov 

a schvaľuje výjazdy v prípade požiaru, teda sa chcel informovať či daní štatutári budú vykonávať 

tú istú funkciu aj za KSK na čele s krajským riaditeľom, nakoľko vyjadril obavu súvisiacu 

s nedorozumeniami vo vedení. Ocenil ale myšlienku takto pomáhať menším obciam bez 

dobrovoľného hasičského zboru. Ing. arch. Peter Serfözö reagoval na pripomienku, že prioritu má 

predseda teda štatutár danej samosprávy - obce.  

 

       (Prišiel 1 člen komisie –  prítomných 15 členov) 

 

Michal Rečka ocenil myšlienku projektu, vyjadril sa, že civilná ochrana patrí pod ministerstvo 

vnútra a v obciach boli v minulosti sklady s potrebnými ochrannými pomôckami. Dnes v obciach 

nemáme nič. Vyjadril názor, že je potrebné určiť rozhodujúce velenie, ktoré bude rozhodovať 

o zásahoch zboru. Uviedol príklad zlej odozvy k dobrovoľným hasičským zborom, ktoré 

vybavenie mali ale neboli dostatočne zaškolení a zasahovali pomaly. Kto je teda ten, kto tomu 

celému bude veliť? RNDr. Martin Smrčo poznamenal, že bol v kontakte zo zasahujúcimi 

dobrovoľnými hasičmi a okresom vo veci požiaru v Lodine. Problémom bola nízka koordinácia 

a výcvik, nakoľko fungujú na dobrovoľnej báze. Výhodou by bol krajský koordinátor, ktorý by 

riešil otázku väčších krízových situácií. 

 

Mal by tento zbor vlastné vozidlá? Ing. arch. Peter Serfözö odpovedal, že bude používať 

vybavenie, ktoré už jednotlivé dobrovoľné zbory vlastnia.  

 

Ing. Pavol Bečarik oceňuje myšlienku, ak tu bude nejaký koordinátor na úrovni kraj, ktorý 

zabezpečí metodické rámce pre zbor, koordináciu a získavanie finančných prostriedkov. 

 

       (Prišiel 1 člen komisie –  prítomných 16 členov) 
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Ing. Mgr. Miloš Ihnát vyjadril podporu predmetnému zámeru.  Upozornil na zaujímavú 

poznámku, že dobrovoľný hasiči sa veľakrát boja ísť na výjazd, nie sú školený. Položil otázku či 

títo hasiči vedia čo je to krajná núdza a navrhuje preškoliť týchto hasičov v trestnom práve. 

 

JUDr. Beáta Zemková požiadala o bližšie informácie, k plánovanému čerpaniu grantov na ktorú 

jej Ing. arch. Peter Serfözö odpovedal.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský poznamenal, že v mimoriadnych situáciách sa nekoordinuje ale 

riadi, tento systém je nastavený v rámci požiarnej a aj civilnej ochrany. Počas týchto situácií má 

právomoc rozhodovať štát. Poznamenal, že je potrebné si naštudovať jasne dané kompetencie 

štátu. Nemyslí si, že by kraj mal zasahovať do tejto kompetencie. Ďalej sa opýtal koľko bude tento 

zbor potrebovať finančných prostriedkov a koľko ľudí bude potrebné vyčleniť.  

 

Ing. arch. Peter Serfözö spomenul list od Dobrovoľnej požiarnej ochrany, kde žiadajú pána 

predsedu KSK o príspevok na vybavenie, nakoľko im ministerstvo vnútra skrátilo rozpočet o 500 

00 EUR. Čo sa týka financií pre neziskovú organizáciu poznamenal, že v rozpočte na dva roky je 

naplánovaných 200 000 EUR. V sume je zahrnuté vedenie (krajský a okresný velitelia), 

materiálno technické vybavenie a školenia. Ing. Matej Ovčiarka poznamenal, že nápad založiť 

predmetnú organizáciu prišiel pred listom od Dobrovoľnej požiarnej ochrany. 

 

Michal Rečka poznamenal, že je povinnosťou štátu plniť si úlohy, ktoré si sám stanovil 

a samosprávy by ich nemali suplovať. Keď štát niečo stanoví mal by uvažovať aj na krití.  

 

Mgr. Anton Medvec bližšie priblížil problematiku financovania Dobrovoľných hasických zborov 

a ich legislatívne úpravy ako aj hierarchiu. A teda požiadal o doplnenie informácií. Že ktorú časť 

my plánujeme financovať. Ing. arch. Peter Serfözö mu na otázku odpovedal.  

 

       (Odišiel l člen komisie –  prítomných 15 členov) 

 

Ing. Jozef Horváth poznamenal, že návrh podporí, nakoľko z debaty vyplýva, že systém určený 

vládou SR nefunguje a KSK má záujem veci riešiť a chrániť.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský prízvukoval, že pokiaľ samospráva bude suplovať kompetencie 

štátu, problém vyriešení nebude.  

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 24/2022:  

 

Hlasovanie č.3: 

Prítomní: 15 

Za: 13    Proti:2    Zdržali sa: 0   

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 8 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

Vyjadrenie: Ing. Martin Sokol, Ing. Kvetoslava Lipovská predstavila predkladaný materiál. 

Informovala o stave čerpania bežných aj kapitálových výdavkov.  

 

Diskusia:  K predmetnému materiálu diskusia neprebehla. 
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Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 25/2022: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.4: 

Prítomní: 15 

Za:  15   Proti:0    Zdržali sa: 0   

 

Záver: Návrh bol schválený.  

 

K bodu č.9 

II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022  

Vyjadrenie: Ing. Kvetoslava Lipovská predstavila predkladaný materiál, obsahujúci rozpočtové 

opatrenia predsedu KSK pre bežné aj kapitálové výdavky.  

 

Diskusia:  

Michal Rečka sa chcel informovať vo veci podpisu vyššej kolektívnej zmluvy a teda z akých 

prostriedkov štát plánuje vyplatiť odmenu 500 EUR zamestnancov samosprávnych krajov. 

Požiadalo KSK o informáciu z akých finančných prostriedkov budú poskytnuté finančné 

prostriedky z úrovne kraja. Ing. Kvetoslava Lipovská informovala, že musia vyplatiť predmetné 

finančné prostriedky, ale štát im finančné prostriedky nevyčlenil.  

 

       (Odišiel l člen komisie –  prítomných 14 členov) 

 

Michal Rečka poznamenal, že pokiaľ štát stanoví niečo zákonom, je potrebné vyčleniť na to aj 

finančné prostriedky.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský sa opýtal na vyriešenie otázky, ktorú eviduje s dopravnej komisie. 

Ing. Kvetoslava Lipovská mu odpovedala.  

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 26/2022: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.5: 

Prítomní: 14 

Za: 14    Proti:0     Zdržali sa:0   

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Bod.č.10 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Mgr. Andrea Gajdošová predstavila predkladaný materiál obsahujúci nové záväzné 
nariadenie. Výška finančných prostriedkov zostala neznemená. 

 

Diskusia: K predmetnému materiálu diskusia neprebehla. 
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Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 27/2022:Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.6: 

Prítomní: 14 

Za: 14    Proti:0     Zdržali sa:0    

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Bod.č.11 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

Vyjadrenie: Mgr. Andrea Gajdošová predstavila predkladaný materiál obsahujúci doplnenie 

Všeobecne záväzného doplnenia a jeho aktualizáciu. 

 

Diskusia:  K predmetnému materiálu diskusia neprebehla. 

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 28/2022: : Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.7: 

Prítomní: 14 

Za: 14    Proti:0     Zdržali sa: 0   

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Bod.č.12 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice  a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice 

Vyjadrenie: RNDr. Jana Partilová predstavila predkladaný materiál obsahujúci Všeobecne 
záväzné nariadenie o zriadení Spojenej školy. 

 

Diskusia:  

JUDr. Ladislav Rovinský poznamenal, že vzdelávanie na Slovensku dlhodobo stagnuje. Navrhuje, 

aby sme v rámci integrácie a inkluzivity (MRK) využívali alternatívy v súkromných a iných 

neštátnych vzdelávacích inštitúciách a pokračovali v rozširovaní možností pre ostatné deti (pre 

nadané deti, pre deti s ťažkosťami vo vzdelávaní), po odchode detí z Ukrajiny. Spomenul pána 

Mazáka  a možnosti, ktoré by mohol ponúknuť. Prízvukoval, že táto otázka sa týka aj regionálneho 

rozvoja (odliv mozgov). Zároveň dodal, že predmetný návrh pána Mazáka sa netýka aktuálne 

predloženého návrhu školy Bielocerkevská.  

 

Ing. Dušan Tomaško, MBA poznamenal, že predmetný návrh pána Mazáka je samostatný mimo 

predkladaného materiálu a teda navrhuje, aby sa odbor školstva sa s pánom Mazákom stretol 

a teda prijalo sa samostatné uznesenie. Pán Mazák dostane priestor v bode Rôzne.  
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Michal Rečka poznamenal, že štát nezakázal súkromným škôlkam vyberať poplatky od rodičov 

a tým pádom majú väčšie možnosti poskytovania vzdelávania ako škôlky a školy v pôsobnosti 

obecnej samosprávy a v pôsobnosti KSK.  

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 29/2022: : Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č.8: 

Prítomní: 14 

Za: 13    Proti:0     Zdržali sa: 1   

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča vedeniu Košického samosprávneho kraja začať rokovania 

s pánom riaditeľom Mazákom.  

 

Uznesenie č. 30/2022: Komisia odporúča vedeniu Košického samosprávneho kraja začať 

rokovania s pánom riaditeľom Mazákom.  

 

Hlasovanie č.9: 

Prítomní: 14 

Za: 12    Proti:0     Zdržali sa: 2   

 

K bodu č.13 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice  

Vyjadrenie: RNDr. Jana Partilová predstavila predkladaný materiál.  

 

Diskusia: K predmetnému materiálu diskusia neprebehla. 

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 31/2022:  

 

Hlasovanie č.10: 

Prítomní:14 

Za:14     Proti:0     Zdržali sa: 0   

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

 

K bodu č. 14 

Návrhy, podnety a požiadavky 
K predmetnému bodu diskusia neprebehla.  

 

K bodu č. 15 

Rôzne 
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Ing. Mgr. Miloš Ihnát položil otázku Ing. Barbore Kováčovej o stave projektového zámeru 

kúpeľov Byšta, na ktorú mu odpovedala. Zároveň prizvukovala, že budú prebiehať ďalšie 

rokovania, na ktoré bude pán poslanec aj starostovia určite prizvaní. Ing. Mgr. Miloš Ihnát sa 

vyjadril ku prehliadke infraštruktúry Byšty. Konštatoval, že najskôr by bola otvorená turistická 

ubytovňa. Spomenul, že spustili petíciu v okolí dotknutých obcí. Povedal, že kúpele ponúkajú aj 

možnú cezhraničnú spoluprácu.  

 

Ing. Barbora Kováčová sa ďalej vyjadrila k otázkam pána Mgr. Miloša Ihnáta a Michala Rečku, 

týkajúcich sa Sobraneckých a Turzovských kúpeľov. Ing. Kováčovú doplnil predseda komisie 

Ing. Dušan Tomaško, MBA. Na základe požiadaviek plánujeme predložiť informatívnu správu 

o stave oboch kúpeľov na ďalšiu komisiu regionálneho rozvoja.  

 

JUDr. Ladislav Rovincký poznamenal, že dodnes Košickému kraju chýba koncepcia rozvoja 

kúpeľníctva.  Ing. Mgr. Miloš Ihnát ho podporil, je potrebné takúto koncepciu prijať.  

 

RNDr. Martin Smrčo a Ing. Jozef Magda poprosili Odbor regionálneho rozvoja o stanovisko ako 

sa s pozície Košického samosprávneho kraja plánujeme vyrovnať so suchom a nedostatkom vody. 

Ing. Barbora Kováčová poprosila, aby na predmetné stanovisko mohli odpovedať písomne.   Ing. 

Jozef Magda požiadal aj o doplňujúce informácie k Programu obnovy krajiny a požiadal aby sa 

problematika sucha riešila aj na komisii regionálneho rozvoja.  

 

K bodu č. 16 

Záver 

Predseda komisie na záver poďakoval za účasť, ukončil rokovanie.  

 

 

 

 

 

 
....................................................     ...................................................... 

       Ing. Barbora Kováčová          Ing. Dušan Tomaško, MBA 

tajomníčka komisie      predseda komisie 

      


